

Title (en)

Shaped member forming the playing lines of tennis courts.

Title (de)

Linienprofilstück für Tennisplätze.

Title (fr)

Élément profilé pour les lignes de jeu de courts de tennis.

Publication

EP 0100560 A2 19840215 (DE)

Application

EP 83107716 A 19830804

Priority

DE 3229045 A 19820804

Abstract (en)

1. A shaped line member for tennis courts in the form of a closed hollow member having a bottom (4'), side walls (2) which are provided with water drain openings (6), and a top cover (1) which with its top side forms the line, characterised in that the side walls are connector web portions (2), that the top cover is a cover bar (1) which is provided with water drain slots (6) and which is releasably connected to the upper edge region of the side connector web portions (2) and that the bottom (4') is formed with a taperingly downwardly converging configuration.

Abstract (de)

Das Linienprofilstück für Tennisplätze hat an der Oberseite eine die Linie bildende Deckleiste (1), an der unterseitig zwei Steckstege (2) vorgesehen sind, die Verankerrippen (3) haben können. Durch eine Bodenleiste (4) zwischen den Steckstegen (2) ist das Profilstück als geschlossenes Hohiprofil ausgebildet. Die Steckstege (2) sind so lang und die Bodenleiste (4) ist in einer solchen Höhenlage angeordnet, daß letztere nach dem Einbau bis höchstens an die Schotter-Tragschicht des Tennisplatzes heranreicht. Die Steckstege (2) und die Deckleiste (1) sind mit schmalen länglichen Wasserdurchlaßschlitzen (6) versehen. Ein solches Linienprofilstück kann leicht in einem Tennistennenplatz verlegt werden und ist in der Lage, insbesondere im Grundlinienbereich das Wasser aus kleinen Restpfützem aufzunehmen und gegebenenfalls bei seitlichem Dränageanschluß auch abzuführen.

IPC 1-7

A63C 19/06; E01C 11/22; E01C 13/00

IPC 8 full level

A63C 19/06 (2006.01); **E01C 11/22** (2006.01); **E01C 13/00** (2006.01); **E01C 13/02** (2006.01); **E01F 9/576** (2016.01); **E02B 11/00** (2006.01);
E01C 9/08 (2006.01)

CPC (source: EP)

A63C 19/065 (2013.01); **E01C 13/02** (2013.01); **E01F 9/578** (2016.02); **E02B 11/005** (2013.01)

Cited by

FR2691726A1; KR100823455B1; EP4335528A1; CH720020A1; WO2017212060A1

Designated contracting state (EPC)

AT BE CH FR GB IT LI LU NL SE

DOCDB simple family (publication)

EP 0100560 A2 19840215; EP 0100560 A3 19841219; EP 0100560 B1 19870708; AT E28129 T1 19870715; DE 3229045 A1 19840209

DOCDB simple family (application)

EP 83107716 A 19830804; AT 83107716 T 19830804; DE 3229045 A 19820804